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Abstract (en)
[origin: CN104253317A] The invention provides a connection device for connecting at least one electrical conductor to at least one spring-type
terminal which is provided in a housing of the connection device and which comprises a mechanical drive, the mechanical drive being arranged or
installed in the housing and comprising a blade which has a broad face and a narrow face for actuating the spring-type terminal, the broad face of
the blade moving the spring-type terminal into an open position in which the electrical conductor can be inserted into an insertion opening of the
spring-type terminal.

Abstract (de)
Anschlussvorrichtung zum Anschluss mindestens eines elektrischen Leiters mit mindestens einer in einem Gehäuse der Anschlussvorrichtung
vorgesehenen Federzugklemme, welche einen mechanischen Antrieb aufweist, wobei der mechanische Antrieb in dem Gehäuse installiert ist und
ein Messer aufweist, welches eine breite Seite und eine schmale Seite hat zum Betätigen der Federzugklemme, wobei das Messer mit seiner
breiten Seite die Federzugklemme in eine geöffnete Stellung bewegt, in der der elektrische Leiter in eine Einführöffnung der Federzugklemme
einführbar ist.
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